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ERSÄTTARYTTRANDE 
Kommunstyrelsens sammanträde 2008-06-17 
§ 101 Motion om kommunala hundrastgårdar 
 
Vänsterpartiet hade om vi haft rösträtt yrkat bifall till vår motion om kommunala 
hundrastgårdar. 
 
Den borgerliga majoriteten avslår motionen med hänvisning till tekniska kontorets yttrande att 
frågan överlämnas till bostadsbolag och bostadsrättsföreningar. Tekniska kontoret instämmer 
i att behovet av hundrastgårdar är störst i de centrala delarna av Tyresö. 
 
Vi beklagar det ointresse som samtliga partier i kommunstyrelsen visat för vår motion. Vi vet 
att det finns kommuner, som föregått med gott exempel och inrättat hundrastgårdar. Sigtuna 
och Nynäshamn är bara några exempel. Hundrastgårdar är till glädje för bådehundarna, 
hundägarna och de boende i närliggande områden.  
 
Även om Tyresö är en kommun med gott om grönområden och skogar, så är det inte tillåtet 
att ha hundar lösa under hela året. Hundrastgårdar skulle tjäna syftet att hundägare kan rasta 
hundarna under friare och kontrollerade former. Dessutom är en hundrastgård ett upplyst 
område, vilket är en trygghet för hundägarna när de ska rasta sina hundar på kvällstid. 
 
Vi beklagar oviljan att ens undersöka möjligheten. Vi vet att bostadsrättsföreningar och 
bostadsföretag inte har egen mark, som gör att de kan inrätta hundrastgårdar. Därför är det 
kommunens ansvar att se till att det finns tillgänglig mark. En hundrastgård behöver inte vara 
så stor som 2000 kvadratmeter, som tekniska kontoret säger. Vi rekommenderar den 
borgerliga majoriteten ett studiebesök i Sigtuna med förhoppning om att frågan kan prövas på 
nytt. 
 
För Vänsterpartiet 
Inger Gemicioglu, ersättare (v) i kommunstyrelsen 
 


